
 آرمان ملی: باشگاه پرسپولیس که در این هفته ها نتایج 
قابل قبولی در لیگ برتر کسب نکرده با حاشیه هایی مواجه 

است. 

   جریمه 
بر سپاهان، شایعات ضد  پس از باخت سرخ پوشان برا
و نقیضی در مورد جریمه ۱۰ درصدی بازیکنان و اعضای 
کادرفنی تیم منتشر شد. در حالی که کسی حاضر نشده بود 
به طور رسمی موضوع را تایید کند. نهایتا اما باشگاه با صدور 
اطلاعیه ای به موضوع رنگ و بوی رسمی بخشید. باشگاه 
پرسپولیس در مورد جریمه اعضای این تیم اطلاعیه ای به 
شرح زیر صادر کرد: به دنبال نتایج هفته های اخیر، مدیرعامل 
باشگاه و اعضای هیات مدیره تصمیم گرفتند اعضای تیم فوتبال 
را به میزان ۱۰ درصد قرارداد جریمه کنند. همچنین از حسین 
بادامکی، سرپرست معاونت ورزشی نیز در این رابطه نظرخواهی 
شد. اعضای هیات مدیره بر این باور بوده و هستند که نتایج فعلی 
تناسبی با پتانسیل فنی مجموعه تیم و توانمندی های بازیکنان 
ندارد و این به معنای باور نسبت به ارزش های فنی و شخصیت 
قهرمانی اعضای پرسپولیس و تاکید بر آن است. بر همین اساس 
با نظر مدیرعامل و اعضای هیات مدیره مقرر شد، در  صورت 
نتایج مناسب تیم در بازیهای آینده به ویژه راهیابی سرخپوشان 
ایران به مرحله یک هشتم لیگ قهرمانان آسیا، این جریمه لغو 
شود. همان گونه که جرایم قبلی به دنبال نتایج مناسب تیم در 

هفته های ابتدایی لیگ بخشیده شد.

   بیانیه 
پرسپولیس  بازیکنان  از سوی جمیع  بیانیه ای 
در رسانه ها منتشر شد که در طی آن، بازیکنان 

پرسپولیس اظهارات تندی علیه مدیریت باشگاه 
بر زبان آورده اند و به شدت از عملکرد هیات مدیره 
و مدیرعامل انتقاد کرده اند. بخشی از این بیانیه 
را در ادامه می خوانید: نمی دانیم از کجا شروع 
کنیم. اساسا زیاد اهل حرف زدن نیستیم و در 

این چند سال حرف هایمان  را در زمین فوتبال 
زده ایم. همه باشگاه ها هزینه می کنند 

تا جام ببرند اما فصل پیش این ما 
بودیم که به لطف خدا و حمایت 

هواداران هر سه جام را گرفتیم. بعد از کسب سه گانه، اتفاقی 
که تنها دو بار در تاریخ لیگ برتر ایران رخ داده، توقع احترام و 
توجه بیشتری از سوی مسئولان باشگاه داشتیم. اما از سوی 
باشگاه پاداشی برای این قهرمانی ها در نظر گرفته نشد که 
هیچ، حتی به خود زحمت ندادند با حضور در رختکن چه بعد 
از قهرمانی و چه در تمرینات پیش فصل یک خسته نباشید به 
اعضای تیم بگویند. حقیقت این است که ما از مدیرعاملی که 
بعد از کسب سه گانه، بارها در رسانه ها مصاحبه کرد که ای کاش 
قهرمان نمی شدیم )!( دیگر توقع هیچ احترام و رفتار درستی 
نداریم. ناتوانی مدیران باشگاه در درآمدزایی و رفع موانع بر 
هیچکس پوشیده نیست. چرا باشگاهی مثل پرسپولیس نباید 
چند اسپانسر و حامی مالی قوی داشته باشد؟ چرا با وجود 
گذشت ۹ هفته از لیگ، هیچ برنامه ای برای استفاده از فضای 
پشت پیراهن و سایر بسترهای تبلیغاتی نیست؟ مدیریتی 
که در جذب اسپانسر و درآمدزایی ناتوان است و از قهرمانی 
تیمش  ناراحت می شود، باید این کمبودها را با جریمه کردن 
اعضای تیم جبران کند؟ واقعا دردناک است که باشگاهی 
مثل پرسپولیس بعد از سه قهرمانی در یک فصل باید چنین 
مشکلاتی داشته باشد. مدیران باشگاه حتی از پرداخت یک 
پاداش ساده با مبلغ بسیار کم بعد از بردهای تیم عاجز بودند و 
بهانه آوردند که با پرداخت پاداش مخالفت شده! پس چطور 
باشگاه های دیگر چنین مشکلی ندارند؟! این هم از ضعف شدید 
شما بود که با چنین بهانه هایی سعی در سرپوش گذاشتن 
روی ناتوانی خودتان داشتید. اینها فقط بخشی از 
مشکلات بود؛ نداشتن زمین تمرین دوم، قطع 
شدن چند باره غذای تیم، عدم تامین به موقع 
لباس برای اعضای تیم و... مسائل دیگری است 
که در این ماه ها با آن روبه رو بوده ایم. آیا شما هم 

به وظایف تان درست عمل کردید؟ 

   جلسه با وزیر؟
تنش بین بازیکنان و کادر فنی 
با مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
به اوج خود رسیده است تا هر 
کدام از دو طرف دنبال به کرسی 
نشــاندن دیدگاه های 

خود در خصوص کسر جریمه ۱۰ درصد از قراردادهای فصل جاری 
اعضای تیم باشند. مهر روز شنبه در ادامه نوشت: رضا درویش 
پس از اینکه امضای سه تن از اعضای هیات مدیره را برای جریمه 
۱۰ درصدی اعضای تیم به دلیل کسب نتایج ضعیف در چند 
دیدار اخیر دریافت کرد بدون معطلی رسانه ای کرد تا با واکنش 
تند رختکن تیم روبه رو شود و کار به اعتصاب تمرین نیز بکشد. 
درویش قصد داشت پس از این اعتصاب واکنش جدی تری را با 
انجام مصاحبه علیه گل محمدی داشته باشد، اما اطرافیان او مانع 
از این موضوع شدند. گل محمدی نیز قید مصاحبه علیه مدیرعامل 
را زد تا اینگونه آتش بس موقت برقرار شود. با این حال او و بازیکنان 
باتجربه دیگر علاقه ای به حضور درویش به عنوان مدیرعامل ندارند 
تا تلاش هایی برای رساندن دلایل خود به هیات مدیره باشگاه و 
کیومرث هاشمی وزیر ورزش نیز داشته باشند. همچنین درویش 
نیز تلاشی مضاعف برای جلسه با هاشمی دارد تا او را در جریان 
جزئیات رخدادهای اخیر قرار دهد تا اینگونه هر تلاشی را برای 
برکناری اش خنثی کند. مدیرعامل پرسپولیس که چهارشنبه 
گذشته دیدار کوتاهی را با هاشمی داشت قرار است ظرف یکی 
دو روز آینده به دفتر کاری وزیر ورزش رفته و جلسه ای رسمی را 
برگزار کند. همچنین احتمال اینکه هیات مدیره باشگاه نیز نشستی 
جداگانه با وزیر ورزش داشته باشند وجود دارد اما باید دید هاشمی 
که تاکنون قصد دخالت در امور مدیریتی پرسپولیس و استقلال را 

نداشته چه تصمیمی در این خصوص خواهد گرفت. 
  حمایت؟

عصر همان روز فارس نوشت: جلسه هیات مدیره باشگاه 
مروز با حضور کلیه  فرهنگی ورزشی پرسپولیس عصر ا
اعضای هیات مدیره و مدیر عامل تشکیل شد. هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس به اتفاق آرا، حمایت همه جانبه خود را 
از رضا درویش مدیر عامل باشگاه اعلام داشت که با قدرت 
به کارش ادامه دهد و در ادامه، حمایت خود را از کادر فنی 
و بازیکنان اعلام نمود. هیات مدیره باشگاه پرسپولیس در 
خصوص شایعات و اخبار منتشر شده در مورد کادر فنی، 
ز  اعلام کرد؛ کادر فنی با تلاشی مضاعف و همتی بیش ا
پیش به کارش ادامه دهد تا تیم در بازی های پیش رو، نتایج 

در خور باشگاه را کسب نماید. 

  نظر پیشکسوت
محمد برزگر درباره اتفاقاتی 
که  بیانیه ای  و  داده  رخ  که 
بازیکنان پرسپولیس علیه مدیرعامل 
باشگاه نوشتند، به فارس گفت: این کارها خودزنی است و نباید 
اصلًا کار به اینجا کشیده می شد. درویش مدیرعامل خوبی برای 
پرسپولیس بود، اما اینکه یک شبه از عرش به فرش برسید، یک 
داستان است و اینکه بازیکنان علیه مدیریت نامه بنویسند یک 
داستان دیگر است. من اگر جای رضا درویش بودم، همین 
امروز از پرسپولیس استعفا می دادم؛ چراکه وقتی زیرمجموعه 
این طور علیه مدیریت موضع می گیرد، نشان دهنده این است 
که مدیرعامل پایگاهی در این باشگاه ندارد و دیگر ماندنش به 

صلاح نیست. 

مهدی امیرآبادی کارشناس فوتبال کشورمان گفت: برخورد 
قلعه نویی با نوراللهی نشان دهنده درایت و مدیریت سرمربی 

تیم ملی بود. 
   برتری در اولین دیدار 

مهدی امیرآبادی در گفت وگو با فارس، در مورد برتری تیم ملی 
فوتبال کشورمان مقابل هنگ کنگ در اولین بازی مقدماتی 
جام جهانی 2۰26، اظهار داشت: با درایتی که از امیر قلعه نویی 
می شناسم، کارهای تاکتیکی و تیمی خوبی را در بیشتر دقایق 

بازی شاهد بودیم.
 تیم ما قبل از این مسابقه در تورنمنت اردن به قهرمانی رسید. 
از آنجا که غریبه  پرست هستیم، این قهرمانی را خیلی زود 
فراموش کردیم در صورتی که اگر با کی روش به چنین افتخاری 

می رسیدیم، یک هفته یا یک ماه تیتر تمام رسانه ها بود. 
    حمایت از تیم ملی 

وی افزود: از قهرمانی تیم ملی با قلعه نویی در این تورنمنت 
به سادگی رد شده و گفتند تیم ما باید در این تورنمنت قهرمان 
می شد. متاسفانه حمایت از تیم ملی خیلی کم است. به این دلیل 
که سرمربی اش ایرانی است. اگر یک سرمربی خارجی جای جواد 
نکونام بود، به خاطر صدرنشینی استقلال هیاهو به راه می افتاد. 
مانند اتفاقی که در دوره سرمربیگری ساپینتو دیدیم. نکونام با این 
همه حواشی که اطراف تیم داشته تیم را با این همه برد صدرنشین 

کرده اما حمایت نشده و چیزی برایش نوشته نمی شود. 

   حضور در جام جهانی 
بازیکن اسبق تیم ملی تصریح کرد: مقابل هنگ کنگ یک 
بازی تاکتیکی و فنی از تیم ملی دیدیم اما همچنان در کارهای 
دفاعی مقداری مشکل داریم. قطعا کار در بازی با ازبکستان خیلی 
سخت تر است. البته با توجه به سهمیه ۱+8 آسیا برای جام جهانی، 
در صورت نرسیدن به این رقابت ها باید در فوتبال مان را تخته 
کنیم. باید با درایت و قدرتی که تیم ما در آسیا دارد بجنگیم و 
با بردهای مقتدرانه صعود کنیم. امیرآبادی درخصوص اینکه 
آیا ساده تصور کردن صعود به جام جهانی، روی تیم فشار ایجاد 
نمی کند، گفت: نباید تمرکزمان به هم بریزد و بگوییم صد درصد 

به جام جهانی می رویم. باید در همه بازی ها با صد در صد 
توان و تمرکز به زمین برویم. فوتبال خیلی پیشرفته 
شده و تیم هایی که اصلا آنها را حساب نمی کردیم مثل 
تاجیکستان، قزاقستان، ترکمنستان و... در فوتبال پایه 
پیشرفت زیادی داشته اند. قطعا این اتفاق در آینده به 
سودشان است. از طرفی ما پشتوانه نداریم و به مشکل 
می خوریم. به همین دلیل مدام خواهش می کنیم به 

وضعیت فوتبال پایه رسیدگی شود. 
   دیدار با ازبکستان 

مدافع اسبق تیم ملی درپاسخ به این 
سوال که آیا می توان گفت ازبکستان 
سرسخت ترین حریف ما قبل از جام 

ملت ها است، گفت: نمی توانیم ازبکستان را به راحتی ببریم اما با 
بردن این تیم، نیمی از راه صعود از این مرحله را رفته ایم. اکنون 
بازیکنان آماده لیگ برتر و لژیونرهای خیلی خوبی عضو تیم ملی 
هستند. امیدوارم در این بازی هم نتیجه خوبی بگیریم. امیرآبادی 
درخصوص کنار گذاشته شدن احمد نوراللهی به دلایل انضباطی 
پس از بازی با هنک کنگ، اظهار داشت: با درایت و مدیریتی که از 
قلعه نویی سراغ دارم مطمئن باشید خیلی راحت با اینگونه رفتارها 
برخورد می کند. نوراللهی یک لژیونر با شخصیت و بازیکن بزرگی 
است اما وقتی سرمربی تصمیم می گیرد در لیست نباشد، باید 
تابع باشد و به این تصمیم احترام بگذارد. همه ما زیر پرچم 
ایران هستیم و باید به نظر سرمربی این تیم احترام 
بگذاریم. بازیکن وقتی دعوت نمی شود ایراد 
می گیرد و وقتی هم دعوت می شود، انتظار 
بازی کردن دارد. توقعات بالا رفته است. وی 
اضافه کرد: قلعه نویی در بازی با هنگ کنگ 
تصمیم گرفت نوراللهی را در لیست قرار ندهد 
اما وقتی او قهر می کند، باید منتظر برخورد 
سرمربی تیم ملی باشد. امیدواریم احمد به 
اشتباه خودش پی ببرد و در ادامه 
راه هم در صورت تشخیص 
قلعه نویی همراه تیم ملی 

باشد. 
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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
فارس: تیم فوتبال استقلال با توجه به تعطیلی مسابقات لیگ 
برتر، روز شنبه گذشته به مصاف تیم دسته اولی نفت مسجد سلیمان 
رفت و با تک گل کوین یامگا در این دیدار تدارکاتی به برتری رسید. 
شاگردان نکونام بر اساس برنامه ریزی انجام شده دیروز به استراحت 
پرداخته و از روز دوشنبه برنامه های تیمی برای دیدار هفته یازدهم را 
آغاز می کنند. زبیر نیک نفس و پیمان بابایی که پیش از این به دلیل 
مصدومیت از میادین دور بودند، طی چند روز اخیر در کنار سایر 
نفرات به تمرین پرداختند و در صورت صلاحدید کادرفنی می توانند 
در بازی این هفته به تیم کمک کنند. محمدحسین مرادمند نیز 
دیگر مصدوم استقلال است که در این بازی حضور نخواهد داشت. 
در حال حاضر پیش بینی می شود این بازیکن حدود 3 هفته دیگر 

می تواند به مستطیل سبز برگردد. 

بیــن المــلل 
به گزارش ساکرنت، داوید دخه آ، 33 ساله، از تابستان 2۰23 پس 
از اینکه منچستریونایتد از تمدید قرارداد با این دروازه بان خودداری 
کرد، بازیکن آزاد بوده است. دخه آ سال 2۰۱۱ زمانی که هنوز 
سرالکس فرگوسن، سرمربی شیاطین سرخ بود، پیراهن این تیم 
را به تن کرد و از آن زمان تاکنون دروازه بان نخست یونایتد بود. در 

صورتی که این دروازه بان اسپانیایی در ماه های 
آینده پیشنهادی از یکی از باشگاه های مطرح 
اروپایی دریافت نکند، به بازنشستگی فکر 
خواهد کرد. او در ۵۴۵ بازی که با پیراهن 
شیاطین سرخ به میدان رفت ۱۹۰ بار کلین 
شیت کرد و موفق به کسب هشت جام شد. 

پیش از این رسانه ها مدعی شده بودند که این 
دروازه بان اسپانیایی امکان نقل مکان به یکی 
از باشگاه های عربستان سعودی را رد کرده 
است چراکه همسر و خانواده اش تمایلی به 
مهاجرت به خاورمیانه ندارند. اکنون رسانه 

انگلیسی The Star گزارش داد که 
دیوید بکام، مالک اینتر میامی به 

این دروازه بان پیشنهاد داده 
است تا حرفه خود را احیا 
کند و به این باشگاه 
 MLS آمریکایی در

منتقل شود. 

باخت گلادیاتورهای آلمان در روز  
درخشان ستاره ایرانی

ایسنا: تیم بسکتبال رومراشتروم گلادیاتور، 
در روز درخشان ستاره ایرانی خود مقابل مهمانش 
شکست خورد. در ادامه رقابت های لیگ بسکتبال 
Pro A آلمان، تیم »رومراشتروم گلادیاتور تریر« 
در حالی با نتیجه 83 - ۹۵ مقابل مهمان خود تیم 
»ینا« شکست خورد که ستاره ایرانی این تیم، 
عملکرد بسیار درخشانی داشت. بهنام یخچالی 
در این دیدار حساس خانگی، 33 دقیقه در ترکیب 
گلادیاتورها حضور یافت و با کسب 2۰ امتیاز، 3 
ریباند، 2 پاس گل، 2 توپ ربایی و ثبت کارایی ۱8، 
بهترین بازیکن تیمش شد ولی نتوانست مانع 
شکست یاران خود شود. این شکست دومین 
باخت تیم »رومراشتروم« در این فصل و طی 
8 بازی بود. آنها تا این هفته 6 برد و 2 باخت را 
به دست آورده اند تا با ۱2 امتیاز، در رده پنجم 
جدول این مسابقات قرار بگیرند. تیم ینا با کسب 
6 برد، 2 بازی و ۱2 امتیاز از 8 بازی فصل جاری، 
با تفاضل گل بهتر نسبت به حریفان، در رتبه دوم 
این رقابت ها قرار دارد. تیم فراپورت نیز با 8 برد از 
8 بازی و کسب ۱6 امتیاز کامل، صدرنشین است. 

 منهای فوتبال

تماس منچستریونایتد با مدیر  
برنامه های گریزمان

تقویت خط حمله شیاطین سرخ یکی از 
اصلی ترین اولویت سران باشگاه منچستریونایتد 
در پنجره نقل وانتقالات زمستانی پیش رو به 
شمار می رود و در این راستا از نام هایی همچون 
گابی گل، ویکتور اوسیمن، مهدی طارمی و ایوان 
تونی به عنوان گزینه های مدنظر این باشگاه 
لیگ برتری یاد شده است. حالا سایت خبری 
»ال ناسیونال« کاتالونیا خبر می دهد که باشگاه 
منچستریونایتد برای تقویت خط حمله تیم 
تحت هدایت اریک تن هاخ چشم به جذب آنتوان 
گریزمان از اتلتیکومادرید دارد. طبق این گزارش؛ 
مدیران باشگاه انگلیسی با مدیر برنامه های این 
مهاجم فرانسوی تماس گرفته اند تا از احتمال در 
دسترس بودن این بازیکن در پنجره نقل وانتقالات 
زمستانی مطلع شوند. »ال ناسیونال« مدعی 
شده که باشگاه منچستریونایتد دستمزدی سه 
برابر چیزی که در حال حاضر از اتلتیکومادرید 
دریافت می کند، به این مهاجم 32 ساله ارائه 
کرده است. گفته می شود گریزمان در قراردادش 
بند فسخی 2۵ میلیون یورویی دارد. در گذشته 
منچستریونایتد نسبت به جذب مهاجم پیشین 
بارسلونا علاقه مند بوده است. آنتوان گریزمان که 
تا سال 2۰26 تحت قرارداد اتلتیکومادرید است، 
این فصل در ۱6 بازی برای روخی بلانکو به میدان 

رفته و موفق به ثمر رساندن ۱2 گل شده است. 

 ویژه

C قطعا صدرنشین گروه 
 جام ملت های آسیا می شویم

تیم ملی با تمام قوا برابر هنگ کنگ باز کرد و بعد از آنکه با دو 
گل دقایق ابتدایی از کسب پیروزی خیالش آسوده شد، شاهد 
یک بازی احساسی و بدون اشتیاق از سوی ملی پوشان بودیم 
و عصبانیت سرمربی تیم ملی هم در نیمه دوم به طور کامل 
مشخص شد. با سه تعویضی که امیر قلعه نویی انجام داد در 
آخرین لحظات دو گل دیگر زدیم و به برتری رسیدیم. هنگ کنگ 
هیچ گاه حریف تیم ملی ایران نبوده، نیست و در آینده هم نخواهد 
بود، چون ژن فوتبالیست های ما بسیار عالی تر از آن است که 
بخواهند تسلیم هنگ کنگ شوند. اتفاقی که برای تیم امید در 
بازی های آسیایی رخ داد هم به خاطر آن بود که ما در شرایط 
همیشگی نبودیم وگرنه در بازی های آسیایی هم می توانستیم از 
سد هنگ کنگ به راحتی عبور کنیم. نکته مهم در مورد تیم ملی 
ایران برابر هنگ کنگ، بالا بودن میانگین سنی این تیم بود. در 
8. ۵ سالی که کارلوس کی روش سرمربی تیم ملی بود شاهد 
این بودیم که هر ساله دو تا سه بازیکن جوان به تیم ملی اضافه 
می شدند، اما الان عملًا بازیکنان جوان بدون برنامه ریزی دعوت 
می شوند. هیچ تغییری در سال های اخیر در مرکز خط دفاعی ما 
رخ نداده و حسینی، خلیل زاده، کنعان زادگان و پورعلی گنجی 
ثابت بوده اند، حتی با وجود پارگی رباط صلیبی پورعلی گنجی، 
مهره جدیدی اضافه نشده و قطعاً می شد در بازی با هنگ کنگ 
فرصتی به جوان ها می دادند تا برابر حریفی که قدرتی برابر ما 
ندارد، تجربه ملی کسب می کردند. ازبکستان جدی ترین حریف 
ما در مرحله مقدماتی انتخابی جام جهانی است و با توجه به 
پیشرفتی که در رده های پایه داشته، انتظار می رود تا این تیم 
بتواند محک خوبی برای تیم قلعه نویی باشد. سرمایه گذاری 
خوبی که از سوی فدراسیون ازبکستان صورت گرفته، تیم های 
ملی این کشور را در وضعیت خوبی قرار داده و شاهد بودیم تیم 
زیر ۱۷ سال این کشور در جام جهانی هم توانست اسپانیا را 
متوقف کند. تیم المپیک این کشور هم به مرحله نهایی انتخابی 
المپیک صعود کرده در حالی که ما حذف شدیم. به نظرم بازی با 
ازبکستان یک دیدار تدارکاتی مناسب برای جام ملت ها و البته 
رسمی برای انتخابی جام جهانی 2۰26 خواهد بود. در مورد کنار 
گذاشته شدن احمد نوراللهی از تیم ملی باید بگویم زمانی که 
هیچ کس دقیقاً نمی داند دلیل اخراج نوراللهی چه بوده و تنها 
به اخبار تأیید نشده اکتفا می شود، پس این ماجرا را بر عهده 
کادرفنی و شخص امیر قلعه نویی بگذاریم تا در مورد این بازیکن 
تصمیم گیری شود. با شناختی که به واسطه 6 سال همکاری 
با قلعه نویی در سپاهان، استقلال و تیم ملی داشته ام، او فردی 
انعطاف پذیر است که مصالح تیمش را در اولویت قرار می دهد، 
بنابراین احتمال بازگشت نوراللهی به تیم ملی بسیار زیاد است. 
قلعه نویی مثل کی روش نیست و باید منتظر عملکرد نورا...ی 
باشیم تا سرمربی تیم ملی به او فرصت دیگری دهد. موضوع 
مهم تر اینکه، هیچ نامی بزرگ تر و بالاتر از تیم ملی نیست و شاهد 
بوده ایم بازیکنان میلیون دلاری روی نیمکت یا خارج از فهرست 
تیم های ملی بزرگ دنیا قرار می گیرند، ولی هیچ گاه اعتراضی 
نمی کنند، چون اولویت با تیم است. اتفاقات غیرمنتظره در 
فوتبال همیشه بوده و احتمال دارد یکی دیگر از تیم هایی که 
منتظریم سرگروه شود و در طرف دیگر نمودار مرحله حذفی قرار 
بگیرد، در گروه خود دوم شود و در سمتی قرار بگیرد که تیم ملی 
ایران قرار دارد. واقعیت اینکه ما تدارک خوبی برای جام ملت ها 
نداشتیم و در یکسری بازی های تدارکاتی و تورنمنت ها حاضر 
بودیم که کمکی به دیده شدن ضعف های ما نکرد. قطعاً تیم ایران 
صدرنشین گروه C جام ملت های آسیا می شود، ولی در مرحله 

حذفی کار بسیار دشواری دارد. 

حسین فرکی سرمربی سابق فوتبال کشورمان 
در خصوص عملکرد شاگردان قلعه نویی در 

رقابت های پیش رو صحبت کرد. 
   نظر شما در خصوص وضعیت تیم ملی 

ایران و برتری مقابل هنگ کنگ چیست؟
 تیم  ملی در بازی مقابل هنگ کنگ با همان 
روشی که از زمان روی کار آمدن کادرفنی جدید 
مقابل تیم هایی که سطح فوتبال پایین تری نسبت 
به ما دارند بازی کرد. ما در گذشته حتی در دیدار 
مقابل تیم های سطح پایین تر هم با چاشنی 
احتیاط وارد زمین می شدیم و تیم ملی عطش این 
را نداشت که یک پیروزی پرگل کسب کند ولی در 
زمان کادرفنی فعلی بازی هجومی در دیدارهای 
این چنینی در دستور کار قرار دارد. مساله اصلی 
اینجا روش بازی ما مقابل تیم های هم سطح و 
حتی سطح بالاتر از ماست که باید ببینیم تیم ملی 
در آن رویدادها چطور عمل خواهد کرد. من بعید 
می دانم با توجه به وضعیت و شرایط تیم ملی 
در این دوره از مسابقات به مشکل بخوریم. فقط 
ازبکستان در این گروه شاید کمی بتواند مارا به 
دردسر بیاندازد که آن هم بعید می دانم خیلی 
رقیب سرسختی برای ما باشد. ایران بازی را از 
همان اول هجومی آغاز کرد و خیلی زود به دو گل 
رسید و بعد از آن عطش ملی پوشان برای رسیدن 
به گل فروکش کرد. به نظرم کمی هم چاشنی 
احتیاط برای مصدومیت و موارد این چنینی و 
البته ذخیره کردن انرژی برای بازی های بعدی را 
هم در دستور کار داشتند و نیازی ندیدند بیشتر از 

این خودشان را به آب و آتش بزنند. 
سنی  میانگین  بودن  بالا  مورد  در   

تیم ملی چه نظری دارید؟
انتظار به جایی نیست که در این مقطع زمانی از 
تیم ملی و کادرفنی انتظار تغییر نسل داشته باشیم 
ولی باید به مرور زمان بازیکنان جوان و مستعد به 
ترکیب اصلی تزریق شوند و این روند نمی تواند 
یکباره و بی مقدمه صورت بگیرد. در فهرست 
تیم ملی چند بازیکن جوان و خوب دیده می شود 
که امیدوارم در بازی هایی که سبک تر هستند به 
آنها میدان داده شود و بعد از جام ملت ها این روند 
جدی تر دنبال شود چون خیلی از نفراتی که در 
حال حاضر در ترکیب اصلی تیم ملی بازی می کنند 
در جام جهانی کارایی امروز را نخواهند داشت و 
باید به فکر جایگزین برایشان بود. به طور کلی به 
نظرم باید اجازه دهیم کادرفنی کار خودش را انجام 
دهد و این حجم از انتقادات از سرمربی داخلی را 
نمی شود طبیعی دانست و در زمان سرمربی قبلی 

تا این اندازه در امور فنی دخالت نمی شد. 

احمد جمشیدیان 
کارشناس فوتبال 

فرکی: 
 زمان مناسبی

 برای تغییر نسل نیست

هادی محمدی توانسته فعلا 
در رقابت با سیاوش یزدانی و 
نیلسون جونیور دست بالاتر را 
داشته باشد. پس از مصدومیت 
سیاوش یزدانی و ادامه اشتباهات 
نیلسون به هادی محمدی در 
مصاف با آلمالیق شانس حضور 

در ترکیب ثابت داده شد. 

مادربزرگ ابوالفضل جلالی در 
تمرین استقلال حضور یافت و 
با استقبال جواد نکونام مواجه 
شد. مادر بزرگ جلالی که به 
واسطه حرفه نوه خود بسیار 
هم فوتبالی و استقلالی است، 
همیشه سعی دارد بازی های 

استقلال را تماشا کند.

رسول خطیبی و پیکان در 
هفته یازدهم لیگ برتر در 
یک نبرد حیثیتی و جذاب 
مقابل تیمی قرار می گیرد که 
هدایت آن را مجتبی حسینی 
برعهده دارد؛ حسینی که 
در دو فصل گذشته هدایت 

پیکان را برعهده داشت.

ت
شــ

س نو
عک

        دیدار   شانس مادر بزرگ

عقیلی:تیمملیشبیهتیمِاسکوچیچبازیمیکند

امیرآبادی:برخوردقلعهنوییبانوراللهینشاندهندهدرایتومدیریتشبود

مدافع پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان 
تأکید کرد، تیم ملی در مقطع زمانی فعلی 
مثل زمان هدایت دراگان اسکوچیچ بازی 
می کند. هادی عقیلی در گفت وگو با تسنیم، 
برابر هنگ کنگ  تیم ملی  پیروزی  درباره 
اظهار داشت: اعضای تیم ملی هم می دانستند 
که یک بازی نسبتاً آسان در پیش دارند و 
نکته مهم این بود که ما موقعیت های زیادی 
ایجاد کردیم و این نشان می دهد که تیم ملی 
فوتبال خوبی را به نمایش گذاشت. اگر از 

این فرصت ها استفاده می شد می توانستیم 
با گل های بیشتری هنگ کنگ را شکست 
بدهیم. وی در مورد عملکرد تیم ملی در ۱۰ 
بازی گذشته که امیر قلعه نویی هدایتش را 
بر عهده گرفته است، تصریح کرد: ما چه در 
بازی های دوستانه و چه در بازی های رسمی 
تا اینجا عملکرد خوبی داشتیم و فقط در بازی 
با اردن چندان خوب نبودیم که فکر می کنم 
دلیلش خستگی بازیکنان بود. عقیلی راجع به 
اینکه آیا سبک بازی تیم ملی نسبت به گذشته 

تغییر کرده است یا خیر، خاطرنشان کرد: 
نسبت به زمان کی روش از لحاظ سیستم 
و سبک بازی تغییراتی داشته ایم، ولی فکر 
می کنم تیم ملی شبیه زمان دراگان اسکوچیچ 
بازی می کند. تغییرات تیم ملی نسبت به زمانی 
که اسکوچیچ در تیم ملی بود زیاد نبوده است. 
مدافع پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان درباره 
شانس قهرمانی ایران در جام ملت های آسیا به 
تسنیم گفت: ما مسیر همواری برای رسیدن 
به فینال داریم و بازیکنان تیم ملی هم پختگی 

لازم را دارند. به نظر من ایران شایستگی 
رسیدن به قهرمانی را دارد. وی در واکنش به 
اینکه خیلی ها ژاپن را شانس اصلی قهرمانی 
می دانند، یادآور شد: یکی از دلایلی که این 
تصور را به وجود آورده است نتایج خوب ژاپن 
در یکی دو ماه گذشته بوده، ولی مسئله اصلی 
این است که آنها همیشه تیمی پرقدرت و 
مدعی هستند و در این جام هم یکی از مدعیان 
اصلی خواهند بود. با این حال فکر می کنم اگر 
به فینال راه پیدا کنیم می توانیم قهرمان شویم. 
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